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Na posiedzeniu Zarządu KPZBS (18.02.2009) omówiono temat zasygnalizowany na forum
przez kolegę Andrzeja Wiosnę, a dotyczący spożywania alkoholu podczas rozgrywek III ligi i ligi
okręgowej. Rozgrywki te są organizowane przez KPZBS. Wysłuchano oświadczeń KILKU
uczestników zjazdu w Pieczyskach. Potwierdzili Oni informacje o tym, że rozgrywki toczyły się
w warunkach, które niewiele miały wspólnego ze sportem. Zarząd KPZBS, jako odpowiedzialny
za ww. rozgrywki przeprasza wszystkich, którym zaistniałe wydarzenia przeszkodziły w
kulturalnym i zdyscyplinowanym odbyciu zaplanowanych meczów. Jednocześnie, jako że w
przypadkach przewinień dyscyplinarnych jestem (będę...) odpowiedzialny za Komisję
Dyscypliny chciałbym podzielić się kilkoma uwagami natury regulaminowej... Regulamin
Dyscyplinarny PZBS mówi w §3 pkt.1 o tym, że przewinieniem dyscyplinarnym jest naruszenie
przez zawodnika norm etycznych statutu PZBS (...). W §3 pkt.2 mówi się, że przewinieniem
dyscyplinarnym jest również nieprzestrzeganie sportowego trybu życia, a zwłaszcza
NADUŻYWANIE ALKOHOLU. §55 Regulaminu stanowi, że za nieprzestrzeganie sportowego
trybu życia, a zwłaszcza nadużywanie alkoholu przewiduje się karę upomnienia, nagany,
grzywny lub dyskwalifikacji. §11 Regulaminu Dyscyplinarnego mówi, że wszczęcie
postępowania dyscyplinarnego może nastąpić z własnej inicjatywy organów wymienionych w §1
(Zarząd PZBS, Wydział Gier, Klasyfikacji i Etyki PZBS, Wydziały Gier i Dyscypliny WZBSów
oraz kluby sportowe) oraz na zlecenie właściwego Zarządu, na wniosek ustny lub pisemny
członka Zarządu, zainteresowanej strony lub osoby fizycznej. Oznacza to, że KAŻDY z graczy,
który uzna za dyskomfortową sytuację, w której grać ma przeciwko zawodnikowi będącemu pod
wpływem alkoholu ma prawo zgłosić ten fakt sędziemu zawodów. Sędzia zawodów ma
OBOWIĄZEK zareagować. Z kolei Regulamin sędziowski PZBS w pkt. 2.2 mówi, że sędzia
PZBS w czasie trwania zawodów jest pełnomocnikiem - przedstawicielem Związku. Jego
obowiązkiem (pkt. 2.4) jest godne reprezentowanie PZBS. Szczególnym obowiązkiem jest
DĄŻENIE DO ZAPEWNIENIA KULTURALNEJ ATMOSFERY I HIGIENICZNYCH WARUNKÓW
ZAWODÓW (...). Międzynarodowe Prawo Brydżowe wydanie z 2007 roku w pkt. 81 A mówi, że
sędzia zawodów jest oficjalnym przedstawicielem Organizatora Zawodów (tutaj KPZBS). W pkt.
91 (Karanie lub zawieszanie zawodnika) podpunkt A (Uprawnienia sędziego) mówi się, że:
dopełniając obowiązku UTRZYMYWANIA PORZĄDKU I DYSCYPLINY, sędzia uprawniony jest
do wymierzenia uczestnikowi kary dyscyplinarnej w punktach lub odsunięcia go od gry na czas
trwania bieżącej sesji lub jej części. TAKA DECYZJA SĘDZIEGO JEST OSTATECZNA I NIE
MOŻE BYĆ UCHYLONA (...). Tyle regulaminy. Zarząd KPZBS przypomina sędziom o
ciążących na nich obowiązkach i o regulacjach prawnych, które wspomagają ich w
podejmowaniu orzeczeń. Jednocześnie, ponieważ problem "żyje" swoim życiem na naszym
forum, to wszyscy, którzy winni są jego tam pojawienia się, są pośrednio zidentyfikowani.
Zarząd postanowił odstąpić od wszczęcia postępowania dyscyplinarnego chcąc dać szansę
poprawienia się wszystkim tym, którzy tego zechcą. Jednocześnie Zarząd informuje, że każde
kolejne tego typu informacje o nieprawidłowościach (w szczególności związanych z alkoholem)
zarówno podczas rozgrywek ligowych jak i turniejów będą rozpatrywane ze szczególną
dokładnością i karane z całą surowością.
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